
ZÁPISNICA zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Konská, ktorá sa uskutočnila dňa  

28.9.2023 o 16:30 hod. v sídle Rady školy – Školská ulica 399/7,01313 Konská 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu, určenie zapisovateľa 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 

a školského zariadenia za školský rok 2022/2023 (Uznesenie č.1/23) 

3. Informácie o pedagogickom – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu v školskom roku 2023/2024 (Uznesenie č.2/23) 

4. Rôzne  

5. Diskusia (Uznesenie č.3/23) 

6. Záver 

 

K jednotlivým bodom programu zasadnutia 

K bodu č. 1 - Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu, určenie 

zapisovateľa 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Monika Vysoká všetkých prítomných privítala na zasadnutí Rady 

školy. Predsedníčka Rady školy Ing. arch. Kristína Kováčová oboznámila prítomných 

s programom zasadnutia. Taktiež navrhla ako zapisovateľku p. Mgr. Máriu Strhárovú. Na úvod 

konštatovala, že: 

- prítomných je 9 členov 

- hostia 3 

Rada školy v zmysle prezenčnej listiny zo zasadnutia a Štatútu RŠ je schopná platne sa uznášať.  

Rada školy program Rady školy berie na vedomie a schvaľuje navrhnutý program Rady 

školy. 

HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

9 0 0 

 

K bodu č. 2 - Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti školy a školského zariadenia, jej 

výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023. 

V tomto bode predniesla za základnú školu p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká členom Rady 

školy a prítomným hosťom  Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2022/2023. Za materskú školu p. zástupkyňa Mgr. Ivana 



Mchútová zaslala správu všetkým členom Rady školy elektronicky. Správy sú zverejnené na 

webovej stránke školy a materskej školy. 

Uznesenie č.1/2023  

Rada školy berie na vedomie Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti školy a školského 

zariadenia, ich výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023 a odporúča 

zriaďovateľovi predmetné správy schváliť. 

Termín: do 2.10.2023 

HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

9 0 0 

 

K bodu č. 3 - Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení 

výchovno – vzdelávacieho procesu v školskom roku 2023/2024. 

V tomto bode informovala p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká členov Rady školy a prítomných 

hostí o školskom roku 2023/2024, o stave žiakov, o personálnom obsadení základnej školy a 

materskej školy, taktiež o prítomnosti pedagogického asistenta, prevádzke školskej jedálne a 

plánovanom  plaveckom výcviku. 

Uznesenie č.2/2023  

Rada školy berie na vedomie informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom 

zabezpečení výchovno – vzdelávacieho procesu v školskom roku 2023/2024. 

HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

9 0 0 

 

K bodu č. 4 - Rôzne 

 

P. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká informovala prítomných o logu školy, ktoré vytvorila  pre 

ZŠ s MŠ. Taktiež pomocou žiačky Kristínky Kmetikovej a p. uč. Mgr. Pakaníkovej vytvorili 

hymnu  ZŠ s MŠ.  

V tomto bode taktiež p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká verejne poďakovala rodičovskej rade  

za ich spoluprácu a ochotu podporiť školu na úkor svojho voľného času. Tiež spomenula 

a poďakovala prítomnej p. starostke, Ing. Janke Stupňanovej  za spoluprácu a ochotu pomôcť 

či už finančne, alebo poskytnutím kultúrneho domu na podujatia organizované ZŠ s MŠ. 

Poďakovala aj školskej jedálni za spoluprácu pri príprave občerstvenia pri príležitosti Dňa 

otcov.  

 

Rada školy berie na vedomie bod rôzne. 



HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

9 0 0 

 

K bodu č. 5 -  Diskusia 

V tomto bode pani riaditeľka Mgr. Monika Vysoká predniesla návrh na pozastavenie činnosti 

ranného školského  klubu, vzhľadom na jeho nevyužívanie. Do klubu bolo prihlásených 11 detí 

a z toho ranný klub navštevujú do 7 hodiny ráno 2 deti. Na zrušenie reagovala p. Mgr. 

Hazuchová, že je proti zrušeniu ranného klubu, pretože aj ona ho využíva a umiestňuje v ňom 

svoju dcéru a nemá inú možnosť, keďže dochádza za prácou do Žiliny.  P. starostka Ing. Janka 

Stupňanová sa vyjadrila, že kvôli 2 deťom je to neekonomické. P. riaditeľka Mgr. Monika 

Vysoká reagovala a  navrhla zaistenie dozoru v budove školy pre deti, ktoré sú prihlásené do 

ranného klubu. Ostatní členovia vyjadrili súhlas s takýmto riešením. 

Bolo spomenuté aj prijímanie detí do školského klubu detí. P. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká 

vyjadrila názor, že veľa detí je v školskom klube takých, ktorých rodičia to nepotrebujú, alebo 

sú matky na materskej dovolenke a umiestňujú deti do školského klubu.   P. Mgr. Hazuchová 

sa vyjadrila, že žiaci rodičov, ktorí sú nezamestnaní alebo sú na rodičovskej dovolenke, by mali  

automaticky uvoľniť miesto v ŠKD pre žiakov zamestnaných zákonných zástupcov. Ostatní 

členovia súhlasia s jej názorom a pre budúcnosť bude treba upraviť podmienky pre prijatie detí 

do školského klubu detí. 

Pani starostka Ing. Janka Stupňanová vyjadrila sklamanie o slabom pripravení programu zo 

strany základnej školy pri príležitosti sviatku Dňa matiek. Pani  riaditeľka oponovala, že daný 

problém riešili  na zasadnutí Pedagogickej rady v škole, pani učiteľky boli upozornené 

a vyzvané na lepšiu spoluprácu. Tiež spomenula, že si bude kontrolovať program tzv. 

generálkou, aby nedochádzalo k takýmto situáciám.  

Pri pedagogickom zabezpečení bol spomenutý logopéd pre školy z projektu POP3. Mgr. 

Verešová reagovala, že by bolo vynikajúce, keby mala škola vlastného logopéda. P. riaditeľka 

Mgr. Monika Vysoká vysvetlila, že naša škola nemá finančné prostriedky  na vlastného 

logopéda a z projektu by sme mu nedokázali  vyfinancovať mzdové náklady. Počas tejto témy 

sa vyjadrila aj p. Ing. arch. Kováčová, že navštevuje súkromného logopéda a je spokojná. P. 

Mgr. Verešová oponovala, že tiež majú logopéda, ale majú málo sedení a  u jej dieťaťa nevidí 

zlepšenie. Pripojila sa aj Mgr. Strhárová, ktorá pripomenula, že v MŠ každoročne odporúčame 

rodičom už trojročných detí, aby navštívili logopéda. Väčšina rodičov ignoruje odporúčania 

pedagogických zamestnancov MŠ, logopedické problémy svojich detí začínajú riešiť až 

v povinnom predprimárnom vzdelávaní, čo je žiaľ veľmi neskoro. V dnešnej dobe je málo 

logopédov a dlhé poradovníky, preto je potrebná včasná registrácia u logopéda, pretože deti sa 

k nemu reálne dostanú cca po 6 až 8 mesiacoch . 

Pani starostka sa informovala, či je možné nahlásiť ešte občanov v dôchodkovom veku na 

odoberanie stravy v školskej jedálni. Pani riaditeľka Mgr. Monika Vysoká vysvetlila, že v 

súčasnej dobe to nie je možné, nakoľko máme vysoký počet stravníkov a očakávame kontrolu 



z RÚVZ Žilina. Čo sa týka stravy,  p. zástupkyňa Mgr. Machútová  sa vyjadrila, prečo si rodičia 

berú stravu v pondelok, keď majú možnosť odhlásiť svoje dieťa zo stravy do 8 hodiny rannej 

a nevarí sa len pre prítomné deti v MŠ. P. riaditeľka Mgr. Vysoká sa vyjadrila, že to meniť 

nebude, keď je už zaužívaný taký systém. P. starostka Ing. Janka Stupňanová tiež spomenula, 

že sa bude musieť vyriešiť veľkosť jedálne vzhľadom nárastu počtu detí a stravníkov. 

Tiež sa v tomto bode spomenula pripomienka ku Dňu otcov, že by bolo dobré zabezpečiť väčší 

počet sedení. P. Mgr. Verešová sa vyjadrila, že si myslí, že zabezpečili dostatočný počet miest 

vzhľadom k tomu, že tie sedenia nie je kde umiestniť. 

Uznesenie č.3/2023  

a) berie na vedomie informácie o pedagogicko - organizačnom zabezpečení ZŠ s MŠ a 

činnosti ranného školského klubu,  

b) schvaľuje prerušenie činnosti ranného školského klubu od 1.11.2023 do 30.6.2024, 

c) ukladá riaditeľke školy zabezpečiť dozor od 7,00 hod. pre  zapísaných žiakov do 

ranného ŠKD a informovať o postupe zákonných zástupcov do 15.10.2023. 

Odporúčanie: 

Riaditeľka školy Mgr. Monika Vysoká Rade školy každý školský rok prehodnotiť prijímanie 

žiakov do školského klubu detí a nastaviť podmienky prijatia. 

Rada školy berie na vedomie diskusiu  

HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

9 0 0 

 

K bodu č.6  - Záver 

Po vyčerpaní programu sa p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká poďakovala všetkým prítomným  

a Radu školy ukončila. 

 

Zapísala: Mgr. Mária Strhárová .................................................................................................. 

Predseda Rady školy: Ing. Arch. Kristína Kováčová.................................................................... 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Konská: Mgr. Monika Vysoká..................................................................... 

Starostka obce Konská: Ing. Janka Stupňanová............................................................................ 

 

V Konskej dňa: 28.9.2023 

 


